
Boligudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 22. marts 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 39
Vil ministeren redegøre for, om Indenrigs- og Boligministeriet havde de oplysninger, som 
Berlingske lægger frem i artiklen »Københavns Politi: Beboere på Christiania står selv 
bag halvdelen af boderne i Pusher Street«, der blev bragt den 18. marts 2023, da 
boligaftalen blev indgået i august 2022? Med oplysninger menes der nærmere bestemt, 
at beboere på Christiania ifølge Københavns Politi står bag halvdelen af hashboderne i 
Pusher Street, og at 40-50 beboere på Christiania har en direkte økonomisk interesse 
i hashhandlen. Og vil ministeren, i så fald det var tilfældet, at ministeriet havde de 
oplysninger på det pågældende tidspunkt, redegøre for, hvorfor partierne bag aftalen ikke 
blev orienteret om den situation?
(https://www.berlingske.dk/samfund/koebenhavns-politi-beboere-paa-christiania-staar-
selv-bag-halvdelen-af)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Kofod (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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